Title (en)
SULFONYLUREAS AS HERBICIDES.

Title (de)
SULFONYLHARNSTOFFE ALS HERBIZIDE.

Title (fr)
SULFONYLUREES UTILISEES COMME HERBICIDES.

Publication
EP 0626958 A1 19941207 (EN)

Application
EP 93903941 A 19930209

Priority
+ CH 53992 A 19920221
+ EP 9300316 W 19930209

Abstract (en)
[origin: WO9317016A1] The invention relates to compounds of formula (1) in which E is -CH= or -N=, and with the proviso that a) at least one of the
radicals R3, R4, R5, R6 and R7 is C1-C4 alkyl, b) E is -CH= when X is halogen and c) E is -CH= when X or Y are -OCHF2 or -SCHF2, and in which
the meanings of the other substituents are given in the description, and to their use for controlling weeds, or for regulating and inhibiting the growth
of plants.

Abstract (fr)
L'invention concerne des composés de la formule () dans laquelle E représente -CH= ou -N-, a condition que a) au moins un des radicaux R3, R4,
R5, R6, et R7 soit un radical alkyle en C1-C4, b) E représente -CH= lorsque X est un halogéne et c) E représente -CH= lorsque X et Y représentent
-OCHF2 ou -SCHF2. La signification des autres substituants est donnée dans la description. L'invention concerne également I'utilisation de ces
composés comme herbicides et pour contréler ou inhiber la croissance des plantes.
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